

Headline	Kanger, FRIM jalin usaha sama bangunkan industri buluh		
MediaTitle	Utusan Borneo Sarawak		
Date	21 Feb 2017	Color	Black/white
Section	Supplement	Circulation	45,554
Page No	A9	Readership	136,662
Language	Malay	ArticleSize	122 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 396
Frequency	Daily (EM)	PR Value	RM 1,187



## Kanger, FRIM jalin usaha sama bangunkan industri buluh

**KUALALUMPUR:** Kanger International Bhd dan Institut Penyelidikan Hutan Malaysia (FRIM) akan menjalin usaha sama bagi membangunkan industri buluh Malaysia.

Ini dilaksanakan susulan pemeteraian Memorandum Persefahaman (MoU) dengan FRIM untuk bersama-sama meluaskan penyelidikan dan pembangunan, pembuatan dan pengeluaran produk buluh, perladangan buluh dan pembangunan industri buluh di Malaysia.

Dalam makluman kepada Bursa Malaysia, Kanger International berkata MoU yang berkuat kuasa selama tiga tahun mulai tarikh pemeteraian, mungkin dilanjutkan dengan persetujuan bersama secara bertulis.

Menerusi MoU itu, usaha sama akan bertumpu kepada pembangunan industri buluh bernilai tinggi di negara ini.

Ini akan membolehkan pengeluaran buluh bernilai tinggi dan produk lain yang sesuai untuk kegunaan struktur dan bahan pembinaan.

MoU itu adalah selari den-

gan objektif Kanger untuk mempelbagaikan asas pendapatannya dan meneroka pasaran baharu dengan membangunkan produk berkaitan buluh dan ladang.

Pengarah Eksekutifnya Syed Hazrain Jamalullail berkata industri buluh di Malaysia kini sebahagian besarnya masih berkaitan dengan pertanian atau industri desa, dengan pulangan yang rendah.

“Kanger mempunyai pengalaman 13 tahun dalam pasaran baharu buluh global serta pengeluaran produk buluh bernilai tinggi.

“Digabungkan dengan kepakaran pertanian dan teknikal FRIM, kami menasarkankan untuk membangunkan industri buluh di Malaysia menjadi bahan mampan bagi menggantikan kayu,” katanya.

Kanger kini dapat meniru produk kayu keras tradisional menggunakan buluh.

FRIM memperaku mengenai perlunya Malaysia beralih kepada bahan yang lebih mampan seperti buluh sebagai pengganti kayu.

— Bernama